

Title (en)

Bag of sheets, in particular for free-hand drawing

Title (de)

Tasche für Papierblätter, insbesondere für das Freihandzeichnen

Title (fr)

Pochette de feuilles notamment pour le dessin à main levée

Publication

EP 2409853 A1 20120125 (FR)

Application

EP 11166338 A 20110517

Previously filed application

1054479 20100608 FR

Priority

FR 1054479 A 20100608

Abstract (en)

The pouch (1) has two main faces (3, 5) made of semi-rigid material such as paper, cardboard or plastic material. The main faces are connected with each other. A sheet (7) is arranged between the main faces. The main faces are provided with a line of perforation points that are arranged to uncover a part (17) of one of the main faces and to delimit an edge part (10) for maintaining the sheets arranged at interior of the pouch after tearing the perforation points.

Abstract (fr)

Une pochette (1) de feuilles (7) comportant au moins deux faces principales (3, 5) à forme de feuille en matériau semi rigide, de type papier, carton ou matière plastique, reliées l'une à l'autre et entre lesquelles sont disposées une ou plusieurs feuilles (7), caractérisée en ce que au moins l'une (3) des faces principales est pourvue d'au moins une ligne de points de perforation agencée pour permettre après déchirure des points de perforation de découvrir au moins une partie de la face principale (3) et délimiter au moins une partie de rebord (10) apte à maintenir une ou plusieurs feuilles (7) disposées à l'intérieur de la pochette.

IPC 8 full level

B42F 7/04 (2006.01); **B43L 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/003 (2013.01); **B42F 1/12** (2013.01); **B43L 3/00** (2013.01); **B43L 5/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 179414 A 19220511 - FREDERICK GEORGE WARNE
- [A] EP 1442898 A1 20040804 - CARTIERE MILIANI FABRIANO S P [IT]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

FR 2960821 A1 20111209; FR 2960821 B1 20120608; EP 2409853 A1 20120125

DOCDB simple family (application)

FR 1054479 A 20100608; EP 11166338 A 20110517